PO LEUNG KUK VICWOOD K.T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

保良局莊啟程預科書院

PO LEUNG KUK
12 Willow Street, T

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

大角咀柳樹街十二號

SA48/1819/050 30th October, 2018

Dear Parents,

Winter School Uniform

As winter is approaching, please be informed that the uniform samples from the supplier are displayed in the school lobby for reference. You may purchase the uniform from the listed suppliers (attached the price list from the uniform suppliers) or from the market as long as the uniform meets the standard of the College.

From 12th November 2018, students may choose to wear the winter uniform or the summer uniform at their own discretion for this transition period.

With effect from 26th November 2018, students MUST wear winter school uniform to school. (Please refer to the Student/Parent Handbook for guidelines of the winter uniform and other attire.)

Please sign the reply slip below and return it to your child's mentor on or before 2nd November, 2018.

Yours faithfully,

Dr. Lee Poon Shing
Principal

Reply Slip

SA48/1819/050

Winter School Uniform

I / We have learnt about the arrangements on the winter uniform.

Parent's signature:

Name of Student:

Date:

→ Mentor

PO LEUNG KUK VICWOOD K.T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

保良局莊啟程預科書院

大角咀柳樹街十二號



12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

SA48/1819/050

敬啟者:

換季通告

冬季將至, 貴子弟應及早預備合適之冬季校服。校服式樣現正展示於禮堂門外。(附 本校校服供應商所提供之價目,以供同學參考。同學也可到其他供應商選購。)

由 11 月 12 日起,同學可因應天氣,自行決定穿著夏季或冬季校服;惟於 11 月 26 日起,全體同學須穿著整齊之冬季校服。(有關冬季校服之要求,請參閱家長/學生手冊。)

請填妥下列回條,並於11月2日或以前交回 貴子弟之導師。

此致

貴家長

→ Mentor

保良局莊啟程預科書院

		校長	字 盤 勝 博 士 謹 啟
二零一八年十月三十日	回 條 換季通告	Tentro de la constanta de la c	SA48/1819/050
敬覆者:			
本人為班學生 季校服事宜。	之家長,經已經	知悉	貴校來函有關冬
此覆			
保良局莊啟程預科書院校長			
	學生家長簽	署:_	
二零一八年十一月 日			